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Kamera i Søly båthavn 

 
 
 
Norges Cup 3 - Bergen 19.-20. august 2023  

Moss Seilforening deltok på Optimist NorgesCup 3 i RAN 
seilforening i helga (18.-20. august) med 4 seilere i U12 med 
totalt 26 seilere. En lang, lang tur over fjellet og tilbake, 
men masse god læring og seiling på alle 4. 
 
Resultater: 
Haakon Hempel: 12,20,14,6(disk),10 - Sammenlagt 16. plass 
Sigurd Solvang Leira: 20,21,17,16,18 - Sammenlagt 20. plass 
Stellan Eriksen: 24,18,19, (disk),22 - Sammenlagt 23. plass 
Jonathan Hagen-Hansen: 22,25,26, (disk),21 - Sammenlagt 
24. plass 
  

22. august 2023 

Kamera 1 – se her 
 

Kamera 2 – se her Kamera 4 – se her 

https://webcam.coresecurity.no/moss-seilforening-1.jpg
https://webcam.coresecurity.no/moss-seilforening-2.jpg
https://webcam.coresecurity.no/moss-seilforening-4.jpg
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Nybegynnerkurs Seiling høst 2023 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Mer informasjon om Nybegynnerkurs Seiling høst 2023 – klikk her  

https://www.deltager.no/event/nybegynnerkurs_seiling_host_2023_22082023#init
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Moss Avis 14. august 2023 

  

 

 

 

 

 

Moss Seilforening frykter konsekvensene av den planlagte sprengingen av 
Espenesgrunnen for å utbedre innseilingen til Moss. 

Lenke �l ar�kkelen (for abonnenter av Moss Avis) 

 

Kort sammendrag av artikkelen: 

På Søly båthavn forbereder elever seg for Moss Seilforenings sommerseilskole, der mange 
gleder seg �l seiling. Imidler�d er det bekymring i seilforeningen. Kystverket har planer om å 
utdype Espenesgrunnen ved innseilingen �l Moss havn for å forbedre fremkommelighet. 
Dete kan ha konsekvenser for seilak�vitetene, spesielt for nybegynnere. Lederen for Moss 
Seilforening, Hans Bjørn Paulsrud, er bekymret for dete, og mener at dete kan skape 
u�ordringer for seilskolen, da ferjetrafikken kan komme tetere på skoleområdet. Han 
understreker at seilforeningen samarbeider godt med Bastø Fosen, som utgjør hoveddelen 
av nytetrafikken. Men en økt trafikkmengde kan true seilerskolen.  

Benedicte Lund (MDG) s�ller spørsmål om hva som prioriteres høyest: næringslivet eller 
miljø og frilu�sliv.  

Aleksander Hausmann fra Venstre er også bekymret for mulige nega�ve miljøkonsekvenser 
av utdypingen.  

Flere poli�kere, inkludert Aps Shakeel Rehman og Høyres Simen Nord, sier at de trenger mer 
informasjon før de tar en endelig avgjørelse om saken.  

https://www.moss-avis.no/bekymring-for-friluftslivet-frykter-at-ferjene-kommer-tettere-pa/s/5-67-1795526


4  
 

Styrereferat fra styremøtet 8. august 2023 

2023-08-08 - Hovedstyremøte #4 2023 
Moss Seilforening Styremøte tirsdag 
Tirsdag 8.8.2023 kl. 18:30 - Styrereferat 
  
4-1 23/24 Godkjenning av referatet fra Hovedstyremøte # 3 – 13.06.23 
  
Styrereferatet fra forrige styremøtet ble godkjent. 
  
4-2 23/24 Gjennomgang av Moloprosjektet – Beslutninger av kostnads føring og fordeling og 
avskrivingstid 
Regnskapsfører Hege deltar og gir orientering om kostnader i forhold til budsjett og resultat effekter 
av forskjellige alternativer. 
  
Moloprosjektet ble diskutert hvor regnskapsfører Hege deltok via video-nettmøte. 
Avskrivningstid og kostnadsfordeling vil bli avklart i løpet av høsten og innen neste års 
generalforsamling. 
  
4-3 23/24 Økonomi og regnskap pr 30.06.23 – Stian 
  
Stian gikk igjennom regnskapet pr 31.07.23 og utvalgte driftskonti for videre oppfølging mot 
budsjettet 
  
4-4-23/24 Gruppene orienterer – Drift, planer, økonomi i forhold til gruppebudsjett og aktiviteter  
  
Ole Gudbrann: 

Sommerseilskolen har hatt 111 betalende deltakere hittil. 
Treningsstart neste uke. 

Trond: 
Det utarbeides et forslag på økning av innskudd på båtplass på grunn av molo-oppdatering. 
Trond har vikariert som havnesjef og det var mye arbeid i ferieavviklingen. 

Geir 
Stille og rolig i sommermåneden juli. 

Bjørn 
Artikkel fra kommende intervju i Moss Avis om Espenes-grunnen legges inn på nettsiden og 
publiseres i Signal. 

Steffen: 
Planlegger utsendelse av nytt Signal 22. august. 
  

  
4-5 23/24 Eventuelt  
  

Arbeidet med utarbeiding av forslag til ny foreningsstrategi med tilhørende Handlingsplan 
startes i September. 

 


	Kamera i Søly båthavn

